
Zápisnica zo  zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante,                                                  
konaného dňa 06.02. 2014 
 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny  
Ospravedlnený: Mgr. Biró  
 
Program: 1. Schválený rozpočet mesta pre školstvo na rok 2014 
                  2.  Informatívna správa výchovno-vzdelávacích výsledkov za I. polrok 

 šk. roka 2013/2014 
 3.Analýza čerpania finančných prostriedkov z  havarijného fondu na odstránenie 
havarijných stavov v školách a školských  zariadeniach 
4.Rôzne 

 
 
Program: Otvorenie 
PaedDr. Černý -privítal všetkých prítomných, program bol jednomyseľne schválený 
všetkými členmi komisie. 
 
1  Schválenie rozpočtu mesta pre školstvo pre rok 2014 
Materiál k bodu č.1 bol zaslaný všetkým členom komisie 
 
PaedDr. Černý-  hneď v úvode oboznámil prítomných členov s rozpočtom mesta pre 
školstvo na rok 2014, odovzdal slovo pani vedúcej Mgr.Orbánovej. 
Mgr. Orbánová- podotkla, že sa snažila navrhnúť rozpočet podľa údajov k 15.09.2013, aj 
podľa normatívu, od januára bolo navýšenie základných platov pedagogických pracovníkov. 
 
Komisia školstva berie na vedomie schválený rozpočet  pre školstvo pre rok 2014. 
 
2 Informatívna správa výchovno-vzdelávacích  výsledkov  k I. polroku  šk.roka 2013/2014 
Materiál k bodu č.2 bol zaslaný všetkým členom komisie 
PaedDr. Černý –informoval prítomných členov o výchovno.- vzdel. výsledkoch na 
jednotlivých základných školách 
Mgr .Barcziová- Porovnala priemery jednotlivých škôl, počet vymeškaných 
neospravedlnených hodín na jednotlivých základných školách ako aj výchovné opatrenia, 
ktoré sa riešia zníženou známkou zo správania. 
Mgr. Benkovics- podotkol, že v ďalšom polroku by sa priemery mali počítať, bez  
výchovných predmetov(telesná, výtvarná, hudobná výchova), bolo by to objektívnejšie. 
 
Komisia školstva berie informatívnu správu výchovno-vzdelávacích  výsledkov za I. polrok 
na vedomie a odporúča, aby sa  pri hodnotení za II. polrok šk. roka 2013/2014  výchovné 
predmety nepočítali do priemeru školy. 
 
3. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov na školách a školských 
zariadeniach v zriaďovteľskej pôsobnosti mesta Galanta 
Materiál k bodu č.3. bol zaslaný všetkým členom komisie 
 
PaedDr. Černý- odovzdal slovo pani vedúcej oddelenia Mgr. Orbánovej. 
 



Mgr. Orbánová- Informovala, že dnes navštívila materskú školu Sever, kde bol v januári 
havarijný stav, postupne  sa vymenili okná, ak sa steny vysušia, môžu sa na jar postupne 
začať s prevádzkou. 
Vďaka sponzorom- rodičom z materskej školy Sever, Mestu Galanta, sa vymaľovali    
miestnosti, kde je vymenená podlahová krytina a zakúpil sa  nový nábytok. Je potrebné 
vykonať revíziu elektrického zariadenia.  
PaedDr. Černý- predložil návrh, k monitorovaniu škôl počas  dovoleniek  a voľna. 
Jednotlivé školy a školské zariadenia by mali uviesť aj tel. čísla na osobu, ktorá je 
zodpovedná za monitorovanie technického stavu budovy. 
 
Komisia školstva berie na vedomie havarijný stav na školách a školských zariadeniach 
a materiál, týkajúci sa monitorovania škôl počas dovoleniek a náhradného voľna. 
 
4.Rôzne. 
 
PaedDr. Černý- predniesol návrh úloh, ktoré oddelenie školstva kultúry a športu vykonalo, 
vo veci šikanovania na ZŠ SNP. 
Mgr. Barcziová -predniesla správu zo Školského inšpekčného centra v Trnave. Informovala 
členov komisie o vykonaných opatreniach vo veci šikanovania  . 
 
Komisia školstva si dôkladne plnila povinnosti, zaoberala sa touto problematikou, aj 
mimoriadnym zasadnutím, Komisia školstva odporučila riešiť šikanovanie na ZŠ SNP 
a považuje prešetrovanie šikanovania na ZŠ SNP  za ukončené. 
 
PaedDr. Černý -poďakoval všetkým prítomným členom za účasť, ďalšie zasadnutie komisie 
školstva by malo  byť 6.marca 2014. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 PaedDr. Peter Černý v.r. 
    predseda komisie 
 
V Galante 06.02.2014                                                                      
zapisovateľka: Mgr. Katarína Barcziová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 


